
Bewonersvereniging Tuin- en Oostdorp  
Verslag Algemene Ledenvergadering 29 januari 2025 

 
 

 
 
 
 
 

 
Aanwezig: 15 leden; 7 leden hebben zich afgemeld 
Bestuursleden: Carla Teutscher, Marjolein Temmen, Annet Stomph (voorzitter), Sandra Wijker (verslag) 
 

Opening 
Welkom door de voorzitter Annet Stomph. 
Ook welkom aan Arlette Moerbeek, gebiedsregisseur van de gemeente Bergen. 
 

Vaststellen notulen ALV  9 januari 2024  
Geen opmerkingen. 

 
Financieel jaarverslag 2023  
Opvallend in het verslag is dat er vierl nieuwsbrieven op papier door de wijk zijn verspreid. Het leden aantal is stabiel 
gebleven. In dit jaar zijn de eerste activiteiten in het T&O gebouw gestart. 
Jan de Graaf en Herman Gelens van de kascommissie hebben geen onrechtmatigheden gevonden. Zag er keurig uit. 
De vergadering spreekt uit dat de jaarrekening goedgekeurd is.  
Christine Coppens gaat de komende twee keer deel uitmaken van de kascommissie, in 2024 samen met Jan de Graaf.  
 

Activiteitenplan 2025 
Positief is het stabiele ledenaantal en het grote aantal actieve leden. De verschillende werkgroepen draaien goed.  
De vergadering heeft geen op of aanmerkingen op het activiteitenplan. Wie wil er meedenken over een plan om iets 
aan parkeerdruk in de wijk te doen? Geen van de aanwezige leden meldt zich aan. 
Er is aanvulling voor het bestuur nodig. Het bestuur bestaat nu uit vier mensen. En dat is echt te weinig.  
Annet nodigt een ieder uit om nieuwe ideeën te melden. 
 

Begroting 2025 
Begroting wordt goedgekeurd De vergadering geeft toestemming voor het verhogen van de ledenbijdrage met twee 
euro vijftig naar 10 euro per jaar.  

 
Bestuurssamenstelling 
We nemen afscheid van Desire van de Berg. De functie van secretaris is vacant. Daarom zijn we dringend op zoek 
naar een nieuwe secretaris. Annet roept iedereen op om mee te denken of we iemand kunnen bedenken die de 
functie van secretaris in kan gaan vullen.  
 

Statutenwijziging 
Annet geeft een toelichting op het agendapunt. De voorbereiding voor de statutenwijziging is door alle 
bewonersverenigingen in Bergen gezamenlijk opgepakt. Het bestuur van de bewonersvereniging Tuin- en Oostdorp 
heeft dat voorstel zo goed mogelijk aangepast aan onze eigen vereniging.  
Er is een aantal punten wettelijk opgenomen. Hierover gaan we vanavond niet in discussie.  
Annet laat de belangrijkste punten passeren en licht de punten toe. We spreken over de visie /doelstelling die 
opnieuw is geformuleerd. Er is een opmerking over de formulering van het punt waarin het bestuur zich het recht 
voorbehoudt om leden te weigeren. Voorstel is om te formuleren dat leden de doelstelling van de vereniging niet in 
de weg mogen staan.  
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Toestemming is nodig als bestuur een bedrag dat groter is dan 5000 euro uit wil geven. Wettelijk is het geregeld dat 
bij niet meer functioneren van het bestuur de kascommissie alle zaken af moet ronden.  
 
Er zijn te weinig leden aanwezig om de wijzigingen in de statuten goed te keuren. Daarom is er op 26 februari een 
tweede Algemene Ledenvergadering om de wijzigingen goed te keuren. Er zijn vanuit de aanwezige leden geen 
opmerkingen of vragen.  
 

Huishoudelijk reglement  
Wijziging in het bedrag dat de penningmeester zonder goedkeuring van de leden uit mag geven. Er is over de 
wijzigingen in het huishoudelijk reglement in het bestuur veel gesproken. Annet licht toe dat het huishoudelijk 
reglement vooral belangrijk is om ‘gedoe’ te voorkomen. 
Vraag over gebiedsgrenzen van de wijk Tuin en Oostdorp; welke grens hanteren we? 
Na gesprek hierover stelt Annet voor om de grenzen op de volgende vergadering (26 februari) vast te stellen. Dit 
voorstel neemt de vergadering aan. 
Geen vragen of opmerkingen.  
 

Vergadering 26 februari 2025 
Stemming over voorgestelde wijzigingen in de statuten en huishoudelijk regelement.  
Daarnaast goedkeuring geven aan de verantwoording over de activiteiten en financiën van 2024. 
Tweede deel van de vergadering zal verzorgd worden door Leo Rotthier die ons zal vertellen over geschiedenis van 
de wijk. Dit in het kader van het 100 jarig bestaan.  
 

Wensen voor de buurt 
Carla geeft een toelichting op de opbrengst vanuit de Ledenvergadering van januari 2024.  
Er zijn10  actiepunten uit de inventarisatie gehaald, waarvan er 6 zijn gerealiseerd.  
Wat is gerealiseerd? 
De wandelgroep op dinsdagen, er is eens in de vier weken op woensdagmiddag een leesgroep, er is een website 
gemaakt en er is een informatiebord aan de muur van het T&O gebouw, er zijn expostities in het T&O gebouw, er is 
een ruilkast voor boeken. Verder is er het filosofiecafé, een knutselwerkgroep, een breikring en een maandelijkse 
maaltijd.   
 

Rondvraag en sluiting 
Het bestuur presenteert het nieuwe logo dat gemaakt is door Carla Teutscher. Naast dat de bestuursleden aangeven 
blij te zijn met het logo wordt er opgemerkt dat er een streepje ontbreekt. Bestuur neemt deze opmerking mee en 
kijkt of er een aanpassing gedaan moet worden. 
Jan: kan er een reminder komen voor de betaling van de contributie. Opmerking die daarbij gemaakt wordt is dat het 
goedkoper is om met incasso’s te werken.  
Ontvangt iedereen onze email? Geef het aan als je weet dat het niet ontvangen wordt.  
 
Annet bedankt alle aanwezigen en sluit de vergadering.
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